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Referat	fra	bestyrelsesmøde	23/9-2018	
		
Tilstede:	Torben,	Flemming,	Jørgen	og	Henrik	
Afbud:	Preben	og	Annelise	(sekr)	
Referent:	Henrik	
		
Godkendelse	af	referat	fra	sidste	møde	
Ingen	bemærkninger,	godkendt	
Orientering	fra	formanden	
Har	deltaget	i	bestyrelsesmøde	i	fællesforeningen,	her	blev	drøftet	opfølgning	
på	REFA.	Det	ser	ud	til	at	leverandørskiftet	har	hjulpet	på	kørslen.	Det	opleves	at	
der	nu	køres	pænere	og	mere	hensynsfuldt.	Herudover	blev	
repræsentantskabsmødet	forberedt.	
Torben	og	Preben	deltog	i	repræsentantskabsmødet,	Vivi	Henningsen	blev	
genvalgt	som	formand.	Kontingentet	uændret.	
Der	er		kommet	forslag	til	budget	for	Drænlag	Næsby	Strand.	Den	enkelte	
grundejer	skal	betale	kr.	250,00	som	hidtil.	Gælden	til	kommunen	vil	være	betalt	
med	udgangen	af	2019.	
Renoveringen	af	stikveje	er	afsluttet	med	et	godt	resultat.	
		
Orientering	fra	kasserer.	
Regnskabet	følger	budgettet.	
4	ejendomme	manglede	at	betale	for	græsslåning	ved	fristens	udløb,	rykkere	er	
udsendt	og	der	resterer	kun	en	betaling	nu.	
Renoveringen	af	stikvejene	bliver	billigere	end	budgetteret,	det	lander	nok	på	
knap	70.000	mod	budgetteret	150.000	
		
Orientering	fra	bestyrelsesmedlemmer	
Intet	at	bemærke.	
Justering	og	tilpasning	af	vedtægter	
Ændringerne	blev	gennemgået	og	indarbejdet,	drøftes	videre	på	næste	møde.	



		
Kommende	aktiviteter	
Grøn	dag:	
•	Beplantning	ved	postkasser	ud	for	nr.	219	skal	skiftes	
•	Oprydning	i	mellemstykke	fortsættes	
•	Annelise	udsender	reminder	om	tilmeldelse	
•	Torben	sørger	for	øl/vand	og	sandwich	
		
Eventuelt.	
Forslag	om	at	anskaffe	trailer	til	brug	for	foreningens	medlemmer	drøftet.	
Henrik	undersøger	priser	og	beslutning	tages	på	næste	møde.	
		
Næste	møde	
16/2-2019	kl.	10:00	hos	Preben	
	
	
		
		
	
	


